

Cairo, 28/12/2021

القاهرة في 28/12/2021

Attn: The Disclosure Department  
Egyptian Exchange

عناية: قطاع الإفصاح  
البورصة المصرية

Dear Sir, Madame

تحية طيبة وبعد،

Please see below a summary of the board of directors' resolutions dated 28/12/2021:

فيما يلي ملخص قرار اجتماع مجلس إدارة شركة السويدي  
إليكتريك (ش.م.م) المنعقد يوم 2021/12/28

- The Board accepted the letter of apology presented from Mr. Hatem Abdel Moneim Montasser from assuming his role as the Company's External Auditor for the Financial Year ending 31 December 2021. Moreover, the Board approved the appointment of Mr. Mohamed Tarek (Partner) at KPMG Hazem Hassan as the new External Auditor for El Sewedy Electric for the Financial Year ending 31 December 2021 with the same terms and fees as agreed upon in the Annual General Assembly that was held on 4 April 2021 until the decision is submitted to the first General Assembly for ratification.

- اعتماد قبول اعتذار الأستاذ /حاتم عبد المنعم منتصر مراقب حسابات الشركة عن مراجعة القوائم المالية للشركة عن السنة المالية التي تنتهي في 31 ديسمبر 2021 وقبول تعيين الأستاذ / محمد طارق (شريك) بمؤسسة KPMG حازم حسن مراقباً لحسابات الشركة عن السنة المالية التي تنتهي في 31 ديسمبر 2021 بذات الاتعاب المتفق عليها بالجمعية العامة العادية للشركة والتي انعقدت في يوم 4 ابريل 2021 وذلك الى حين العرض على اول جمعية عامة عادية للاعتماد.

Signature:

التوقيع:

Noha Agaiby

نها عجايبى

Investors Relations Director & Board Secretary

رئيس قطاع علاقات المستثمرين وامين سر المجلس

